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BIDRAG TIL LÆRING? -  PRIVAT FORSLAG FRA ANETTE 
LJOSDAL HAVMO (H) 

 
Behandling: 
Mona Bjørn (R) fremmet følgende forslag: 
Bystyret mener det ikke er viktig å prioritere å bruke ressurser på å utrede muligheten for bruk av 
skolebidragsindikatorer på nåværende tidspunkt. 
Forslaget avvises. 
 
Anette L. Havmo (H) fremmet sitt forslag (ordet implementere er byttet ut med utvikle): 
Bystyret ber Rådmannen utrede muligheten for å utvikle skolebidragsindikatorer for 
trondheimsskolene beregnet for karakterer i basisfag. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Bjørns forslag ble Bjørns forslag vedtatt med 7 mot 6 
stemmer (KrF, 2 FrP, 2H, 1 Ap). 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING: 
 
Bystyret mener det ikke er viktig å prioritere å bruke ressurser på å utrede muligheten for bruk av 
skolebidragsindikatorer på nåværende tidspunkt. 
Forslaget avvises. 
 
Saksordfører: Aage Borrmann (Ap) 
 
 
Anette L. Havmo     Kåre Georgsen 
Møteleder      Komitesekretær 
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